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Hoorzitting Schutterij St. Oda 10 september 2015 

 

Aanwezig 

De heer G. Huijerjans, bestuurslid schutterij St. Oda 

Mevrouw M. Nies, secretaris schutterij St. Oda 

Mevrouw M. Kuijpers, voorzitter hoorcommissie 

De heer W. Truyen, beleidsadviseur Cultuur 

Mevrouw C. Timmermans, notuliste 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Iedereen stelt zich voor. De voorzitter legt de procedure 

van de hoorzitting uit. Het doel is om het bezwaar mondeling toe te lichten. Er wordt geen besluit 

genomen. Een nieuw besluit wordt genomen naar aanleiding van de hoorzitting en het nieuwe 

advies aan B&W. 

De heer Huijerjans licht het bezwaar toe. 

Inleiding 

Bij de schutterij valt de interpretatie van het woord ‘bijzonder’ zwaar. Wat is de 

toetsingsmogelijkheid bij ‘bijzonder’? Zij vragen zich af of er sprake is van willekeur en hebben 

moeite met de genomen beslissing. 

Omschrijving bondsfeest 

Het bondsfeest, zoals dat dit jaar bij schutterij St. Oda georganiseerd is, wordt slechts 1 keer per 7 

jaar georganiseerd. Per toerbeurt organiseren de leden van de schuttersbond een feest. Bij een 

schuttersfeest wordt voor zowel oudheden, cultuur als muziek een podium geboden voor een groot 

publiek. 

Cofinanciering 

De schutterij heeft telefonisch contact gehad met de provincie over de subsidieaanvraag. De 

medewerker van de provincie heeft aangegeven dat de provincie subsidie verleent als ook een 

gemeente subsidie verleent. Dit is ook terug te vinden op de website van de provincie. De heer 

Truyen voegt toe dat de hogere overheid inderdaad bijdraagt als de lagere overheid ook bijdraagt. 

Subsidie aanvragen kan altijd maar dat wil niet zeggen dat de subsidie ook verleend wordt! 

Brief CDA 

Het gaat om een brief van de CDA fractie aan het college. De schutterij verwijst naar het advies 

aan b&w. Schutterij St. Catharina 1480 is aangesloten bij de schuttersbond uit Zuid-Limburg. Alle 

andere Weerter schutterijen zijn bij een bond uit Midden-Limburg aangesloten. Schutterij St. Oda 

legt het antwoord van het college uit als dat Weert bij de bewoners van Zuid-Limburg meer 

gepromoot moet worden dan bij bewoners van Midden-Limburg. De heer Truyen weerlegt dit. 

Volgens hem is dat een verkeerde interpretatie. Hij leest de passage uit de antwoordbrief van het 

college aan de CDA fractie voor. (Deze stukken maken overigens geen deel uit van de stukken bij 

dit bezwaar.) 

Gesprek 9 juli 

De schutterij heeft het gesprek van 9 juli, waarbij o.a. ook wethouder Gabriëls aanwezig was, als 

prettig ervaren. Ze hebben het zeer op prijs gesteld een uitnodiging te mogen ontvangen, zo 

schrijven zij ook in hun bezwaar. Volgens de heer Huijerjans heeft de wethouder tijdens dit 

gesprek meerdere keren aangegeven dat ook anders besloten had kunnen worden. Schutterij 

St. Oda vraagt zich af waarom voor het ene schuttersfeest wel een subsidie wordt verleend en voor 



het andere niet. Beide feesten zijn, de locatie uitgezonderd, vergelijkbaar. Heeft dit wellicht te 

maken met stadspromotie? 

De voorzitter vat de toelichting van de schutterij samen. 

De heer Truyen licht de subsidieprocedure toe. Een verlening wordt door het cluster subsidies 

getoetst aan de verordening. Eventueel met advies van een beleidsadviseur neemt het college 

uiteindelijk het besluit. De verordening en nota cultuurvisie, erfgoed etc. is een opdracht van de 

gemeenteraad geweest. De heer Truyen wil hiermee aangeven dat het niet om een persoonlijke 

mening zou gaan. 

Een bondsfeest is bijzonder voor een wijk maar of het binnen de kaders valt om in aanmerking te 

komen voor subsidie? De heer Truyen haalt om ‘bijzonder’ te onderschrijven een activiteit op het 

St. Raphaelpad van 21 juni 2015 aan. Bij die activiteit was het bijzonder dat het de eerste keer 

was dat zo’n activiteit gehouden werd.  

De schutterijen hebben als cultuurhistorische vereniging een belangrijke rol in het culturele palet. 

In de subsidieverordening krijgen de schutterijen daarom jaarlijks structureel diverse subsidies, 

zoals een instandhoudingssubsidie en tot 2017 een subsidie voor uniformen en instrumenten. 

Tot slot benadrukt schutterij St. Oda nogmaals dat de pijn er voor wat betreft St. Oda in zit dat de 

ene schutterij wel een subsidie heeft ontvangen en de andere niet. Zij hebben het gevoel dat er 

met twee maten wordt gemeten. Een bondsfeest in de stad is gelijk als een bondsfeest in de wijk. 


